
سینمــــا
 غلامرضا موسوی پاسخ داد

سینماها امسال »اکران نوروزی« دارند؟
رئیس اتحادیه تهیه کنندگان سینمای ایران معتقد است 
با توجه به آغاز ماه رمضان سال آینده از ۱۴ فروردین ماه، 
احتمال تغییر شکل در اکران نوروزی سال جدید وجود دارد. 
غلامرضا موسوی درباره همکاری این اتحادیه با سینماداران 
برای رفع مشکلاتی که در حوزه اکران وجود دارد، گفت: در 
راستای مشکلاتی که در حوزه اکران به وجود آمده است، تلاش 
کرده ایم تا در کنار اکران فیلم های با فروش متوسط، فیلم های 
پرمخاطب را نیز در سینماها نمایش دهیم. متاسفانه در این 
زمینه برخی از فیلم ها با مشکلاتی برخورد کرده و دوستان ما 
به دنبال پیداکردن فیلم های تازه تر و بدون مشکل برای اکران 
هستند. وی ادامه داد: یادآور می شوم که سینماداران به نوعی 
شریک تهیه کنندگان هستند، به این معنا که وقتی یک بلیت 
سینما خریداری می شود جدای ۹ درصد ارزش افزوده که 
توسط دولت کسر می شود، باقی هزینه خرید بین سینمادار 
و تهیه کننده تقسیم می شود، به همین دلیل سینمادار و 
تهیه کننده شریک یکدیگر به شمار می روند. این تهیه کننده 
سینما توضیح داد: طی ۲ سال گذشته و در زمان شیوع 
ویروس کرونا، سینماداران و تهیه کنندگان لطمه بسیاری 
خوردند، البته با سیاست آقای انتظامی رئیس سابق سازمان 
سینمایی، برنامه حمایت از اکران فیلم های پرمخاطب اجرایی 
و باعث اکران ۲ فیلم پرمخاطب شد که توانست مقداری از 
مشکلات را حل کند. وی بیان کرد: متاسفانه سینماداران 
اسفندماه باید ۴ ماه حقوق را یکجا پرداخت کنند، که شامل ۲ 
ماه عیدی، یکماه حقوق و یکماه سنوات است، به همین دلیل 
باید بودجه لازم برای تأمین این هزینه ها را داشته باشند، اما 
در شرایط فعلی بعید است که بتوانند چنین پولی را از فروش 
در سینما کسب کنند. به همین دلیل نیاز به اکران فیلم 
پرمخاطب داریم. رئیس اتحادیه تهیه کنندگان سینمای ایران 
توضیح داد: با توجه به شرایط موجود یا باید به سینماداران 
به صورت نقدی کمک کرد و یا هرچه سریع تر فیلم های 
پرمخاطب را اکران کنیم. وی درباره اکران های نوروزی سال 
جدید نیز بیان کرد: با توجه به اینکه ماه مبارک رمضان از ۱۴ 
فروردین ماه آغاز می شود، نمی توان گفت که اکران نوروزی به 
معنای سال های گذشته خواهیم داشت. اما در چنین شرایطی 
سینما بازهم به فیلم های پرمخاطب نیاز دارد، زمانی که در هر 
نوبت اکران، مثلا ۸ فیلم سینمایی اکران می شود، از این بین 
حداقل باید ۲ فیلم از میان آثار پرمخاطب انتخاب شود تا مردم 
را به سینما جذب کرده و سالن های سینمایی پر شود. موسوی 
در پایان گفت: بی شک اکران های جدید به زودی آغاز می شود 
و به تدریج و در صورت نداشتن مخاطب از پرده پایین آمده 
و جای خود را با آثار دیگر می دهند، به همین دلیل با چنین 
روندی بعید می دانم که مثلا با نام اکران نوروزی فیلم ها پایین 
آمده و آثار جدیدی اکران شوند. شورای صنفی نمایش در 
حال حاضر تمام تلاش خود را می کند تا فیلم های پرمخاطب 

را اکران کند و مشکلات گیشه برطرف شود. 
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a r m a n m e l i . i r
تئـــاتر

تعویق در برگزاری جشنواره 
تئاتر کودک  و نوجوان

با نظر شورای سیاستگــــذاری بیست وهفتمین 
جشنواره بین المللی تئاتر کودک ونوجوان همدان، 
به دلیل آغاز پیک ششم همه گیری کرونا، برگزاری 
بیست وهفتمین جشنواره تئاتر کودک ونوجــــوان 
تا نیمه دوم اردیبهشت سال ۱۴۰۱ به تعـــــویق 
افتاد. به گزارش روابط عمومی بیست وهفتمین 
جشنواره تئاتر کودک ونوجوان همدان، جلسه شورای 
سیاستگذاری بیست وهفتمین جشنواره بین امللی 
تئاتر کودک ونوجوان با حضور محمدمهدی اسماعیلی، 
وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی، محمود سالاری، معاون 
امور هنری وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی، سیدمحمد 
هاشمی؛ معاون حقوقی، امور مجلس و استان های 
وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی، قادر آشنا، مدیرکل 
مرکز هنرهای نمایشی وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی، 
علیرضا قاسمی فرزاد، استاندار همدان، حمیدرضا 
حاجی بابایی، نماینده مردم همدان در مجلس شورای 
اسلامی، احمدرضا احسانی، مدیرکل فرهنگ و ارشاد 
اسلامی استان همدان، شهرام کرمی از مدیران 
فرهنگی و هنری و فعال حوزه تئاتر کودک ونوجوان 
و امیر مشهدی عباس، دبیر بیست وهفتمین جشنواره 
کودک ونوجوان همدان در محل وزارتخانه فرهنگ و 
ارشاد اسلامی برگزار شد و با توجه به آغاز پیک ششم 
کرونا در کشور و برای حفظ سلامتی هنرمندان و 
کودکان ونوجوان، زمان برگزاری جشنواره بیست وهفتم 
از اسفندماه ۱۴۰۰ به اردیبشت ماه ۱۴۰۱ موکل شد. 
امیر مشهدی عباس گفت: با نظر شورای سیاستگذاری 
به  بر  مبنی  نمایشی  گروه های  درخواست  به  و 
تعویق افتادن تمرین ها به دلیل همه گیری موج ششم 
کرونا در سطح کشور و از آنجا که سلامتی هنرمندان 
و مخاطبان جشنواره از مهم ترین ارکان برگزاری این 
رویداد نمایشی است، در نشست شورای سیاستگذاری 
موضوع برگزاری جشنواره به شکل آنلاین و یا به 
تعویق افتادن این رویداد تا زمان خارج شدن از پیک 
ششم مطرح و با نظر شورای سیاستگذاری مبنی بر 
برگزاری جشنواره ای کیفی، مصوب شد که این رویداد 
نمایشی در نیمه دوم اردیبهشت ماه ۱۴۰۱ برگزار 
شود. وی افزود: همه گیری سویه اومیکرون بیشتر 
گروه های سنی زیر ۱۸ سال را در کشور درگیر کرده، 
پیشنهاد ما تعویق در برگزاری جشنواره بیست وهفتم 
بود تا برگزاری این جشنواره تاثیرگذاری بیشتری در 
جامعه مخاطب داشته باشد که با موافقیت شورای 
سیاستگذاری روبه رو و این جشنواره به شکل حضوری 
در اردیبهشت ۱۴۰۱ برگزار خواهد شد. امیر مشهدی 
عباس عنوان کرد: امیدوارم که با رعایت پروتکل های 
بهداشتی و تلاش کادر درمان، شاهد رفع این مشکل 
و کاهش میزان همه گیری کرونا در سطح کشور باشیم 
تا بتوانیم به شکل حضوری و دلخواه هنرمندان، این 
جشنواره را برگزار کنیم. بیست وهفتمین جشنواره 
بین المللی تئاتر کودک ونوجوان بعداز ۲ سال توقف 
به دلیل محدودیت های کرونایی، قرار بود در اسفند 

سالجاری در کهن شهر تاریخی همدان برگزار شود.

وزیردفاع روسیه در جریان دیدار با 
رئیس جمهور این کشور، گفت: تحرکات 
نظامی آمریکا در مرزهای روسیه نامفهوم و 
غیرقابل توجیه است. به گزارش مهر به نقل 
از روسیاالیوم، »سرگئی.شویگو« وزیردفاع 
روسیه نشستی را با »ولادیمیرپوتین« 

برگزار کرد. وی در جریان این نشست 
گزارشی را در خصوص تحرکات نظامی 
آمریکا در مرزهای روسیه به پوتین ارائه 
داد. براساس این گزارش، وزیردفاع روسیه 
کرد:  تصریح  مذکور  دیدار  جریان  در 
فعالیت های نظامی آمریکا در مرزهای 

روسیه نامفهوم و غیرقابل توجیه است. 
وی گفت: اخیرا یک زیردریایی خارجی در 
آب های منطقه ای روسیه مشاهده شد اما 
نیروی دریایی روسیه آن را از محدوده خود 
بیرون راندند. این مقام روسی اظهارداشت: 
به احتمال فراوان زیردریایی خارجی که 

مشاهده شد متعلق به ایالات متحده آمریکا 
بوده است. این زیردریایی به آب های 
منطقه ای روسیه نفوذ کرده بود. ما با اتخاذ 
تدابیر مناسب اقدام به اخراج آن از آب های 
منطقه ای خود کردیم. شویگو بیان داشت: 
واقعیت این است که فعالیت ها و تحرکات 
نظامی ایالات متحده آمریکا در مرزهای 
روسیه به مساله ای غیرقابل فهم تبدیل 
شده است. طبیعتا این تحرکات و فعالیت ها 

توجیهی ندارند. 

وزیردفاع روسیه: 

تحرکات نظامی آمریکا در مرزهای روسیه غیرقابل توجیه است

سخنگوی کاخ »کرملیــــن« در توضیح جدیدترین مواضع 
روسیـــه در قبال تنش بر سَر اوکراین، گفت: رئیس جمهور 
»پوتین« همواره برای گفت وگو و مذاکره آمادگی دارد. به گزارش 
مهر به نقل از اسپوتنیک، »دیمیتری.پسکوف« جدیدترین 
مواضع روسیه در خصوص تنش بر سَر اوکراین را اعلام کرد. 
وی اظهارکرد: رئیس جمهور »پوتین« همواره برای گفت وگو 
و مذاکره آمادگی دارد. براساس این گزارش، سخنگوی کاخ 
کرملین در ادامه اظهاراتش در این زمینه افزود: واقعیت این است 
که اوکراین به بخشی از مشکلات مربوط به ضمانت های امنیتیِ 

مورد درخواست روسیه تبدیل شده است. پیش تر سخنگوی کاخ 
کرملین درباره اظهارات سفیر اوکراین در لندن مبنی بر امتناع 
این کشور از پیوستن به ناتو، اعلام کرد که از کی یف درخواست 
شده است تا در این زمینه توضیح دهد، اما بعید است که دیدگاه 
کلی آنها در این باره تغییر کند. وی گفت: امتناع اوکراین از 
ایده پیوستن به ناتو، گامی است که به شکل قابل توجهی به 
شکل گیری پاسخی معنادارتر به نگرانی های روسیه کمک 
می کند. پسکوف بیان داشت: در این مورد، آنها همچنین توجهات 
را به این مساله جلب کردند که از کی یف خواسته شد تا نظر سفیر 

را روشن کند. از نقطه نظر تغییر نگرش مفهومی سیاست خارجی 
کی یف، به سختی می توان این مساله را یک واقعیت انجام شده 
در نظر گرفت. می دانیم که اهداف کاملا متفاوتی در قانون اساسی 

این کشور مشخص شده است. 

سخنگوی کرملین: 

رئیس جمهور همواره برای مذاکره آمادگی دارد

گـــزارش
 »ریبر احمد« 

نامزد ریاست جمهوری عراق شد
حزب دموکراتیک کردستان عراق پس از رأی دادگاه فدرال در 
خصوص رد صلاحیت »هوشیار.زیباری«، »ریبر.احمد« را به عنوان 
نامزد تصدی منصب ریاست جمهوری معرفی کرد. بنابر گزارش 
خبرگزاری عراق )واع(، سخنگوی حزب کردستان افزود که معرفی 
ریبر احمد پس از تحولات سیاسی و موانع ایجاد شده بر سر راه 
روند انتخاب رئیس جمهور و به منظور استمرار اقدامات قانونی 
در این روند سیاسی عراق انجام شد. ریبر احمد از سال ۲۰۱۹ 
منصب وزیر کشور دولت منطقه کردستان عراق را بر عهده دارد. 
دادگاه فدرال عراق روز یکشنبه طی حکمی، صلاحیت هوشیار 
زیباری برای تصدی منصب ریاست جمهوری را رد کرد. این رأی 
دادگاه در پی شکایت رسمی شماری از نمایندگان پارلمان عراق 
صورت گرفت. وی که نامزد پیشنهادی حزب دموکرات کردستان 
عراق برای ریاست جمهوری بود، در سال ۲۰۱۶ از پست وزارت 
دارایی عراق به دلیل داشتن پرونده های فساد کنار گذاشته شده 
بود. قرار بود، ۱۸ بهمن ماه جاری )۷ فوریه(، نشست پارلمان 
جدید عراق برای انتخاب رئیس جمهور این کشور برگزار شود. 
پارلمان عراق پیش تر، اسامی ۲۵ نامزد تایید صلاحیت شده برای 
ریاست جمهوری را رسما اعلام کرده بود که به نظر می رسید رقابت 
اصلی برای تصدی این پست میان »برهم.صالح« به نمایندگی از 
حزب اتحادیه میهنی کردستان و  هوشیار.زیباری باشد. هرچند 
که با عدم رسیدن حدنصاب لازم، نشست پارلمان برای انتخاب 

رئیس جمهور جدید به زمانی نامعلوم موکول شد.

»صدراعظم آلمان« با »پوتین« دیدار کرد 
صدراعظم آلمان بعــــداز سفر به »کی یف«، در مسکو بــا 
رئیس جمهور روسیه دیدار کرد. به گزارش فارس، »اولاف.شولتز« 
صدراعظم آلمان که به مسکو سفر کرده است، با ولادیمیر.پوتین 
رئیس جمهور روسیه دیدار کرد. به دنبال سفر اولاف.شولتز 
صدراعظم آلمان به کی یف، این مقام ارشد آلمانی در مسکو به 
دیدار ولادیمیرپوتین رفت و با او دیدار کرد. صدراعظم آلمان 
با »ولودیمیر.زلنسکی« رئیس جمهور اوکراین دیدار و دوطرف 
درباره تنش های اخیر با روسیه رایزنی کردند. منابع خبری و 
رسانه ای در روسیه تصاویر و فیلم هایی از دیدار اولاف شولتز و 
ولادیمیر پوتین در مسکو منتشر کردند؛ دیداری که به دنبال 
انتشار خبرهایی درباره کاهش تعداد نظامیان ارتش روسیه 
در نزدیکی مرز این کشور با اوکراین صورت گرفته است. سفر 
صدراعظم آلمان به مسکو در شرایطی انجام شده که طی 
هفته های اخیر ادعاها و اتهام زنی های آمریکا و برخی دیگر از 
کشورهای عضو ناتو به روسیه درباره حمله قریب الوقوع به اوکراین 
بسیار خبرساز شده است؛ اتهامات و ادعاهایی که مسئولان ارشد 
روس بارها آن را رد کرده اند. »شولتز« پیش از سفر به روسیه گفته 
بود: »در کی یف، برای من مهم است که همبستگی و حمایت 
تزلزل ناپذیر خود را از اوکراین ابراز کنم. ما در انتظار سیگنال های 
تنش زدایی از سوی مسکو هستیم. هرگونه تهاجم نظامی بیشتر، 
پیامدهای جدی برای روسیه خواهد داشت. در این رابطه، ما با 

همپیمانانم توافق داریم. ما شاهد تهدید جدی هستیم«.

 نخست وزیر کانادا 
شرایط اضطراری اعلام کرد

نخست وزیر کانادا در تلاش برای پایان دادن به 
اعتراضاتی که برخی از گذرگاه های مرزی این کشور 
با آمریکا را بسته و بخش هایی از پایتخت کانادا را 
فلج کرده است، شرایط اضطراری اعلام کرد. وی 
تاکیدکرد ارتش در هیچ مکانی مستقر نمی شود 
و تدابیر جدید به زمان و مکان محدود می شوند. 
مسدودسازی حساب بانکی کامیون داران معترض و 
استفاده از پلیس فدرال برای بازگشایی راه ها، اقدامات 
موردنظر نخست وزیر کاناداست. به گزارش ایسنا، 
ترودو گفت که از این قدرت قانونی که در نیم قرن 
قرن گذشته به کار گرفته نشده بود، پایان دادن به 
اعتراض کامیون داران مخالف واکسیناسیون اجباری 
کرونا که تجارت مرزی را مختل کرده است، استفاده 
می کند. به این ترتیب او تنها نخست وزیر کاناداست 
که پس از پدرش از ۵۰ سال پیش به این سو وضعیت 
فوق العاده اعلام می کند. کامیون داران معترض به 
محدودیت های ناشی از همه گیری کرونا روزهاست 
که در شهرهای مهم کانادا از جمله اتاوا، پایتخت این 
کشور تجمع کرده و عملا خیابان ها را با کامیون های 
خود مسدود کرده اند. آنها در خیابان ها چادر زده اند، 
غذا می خورند و ورزش می کنند و بوق کامیون ها 
را به صدا درمی آورند. هفته گذشته هم در انتاریو 
وضعیت فوق العاده اعلام شده بودکه به بازگشایی 
راه ها کمک کرد. مجموعه اقداماتی مانند توقیف 
حساب های بانکی مرتبط با معترضان بدون حکم 
دادگاه و دخالت پلیس فدرال برای بازکردن راه های 
ارتباطی مسدود شده، از جمله اقداماتی است که 
ذیل شرایط اضطراری انجام خواهد شد. با این حال 
تاریخ نگاران می گویند بین وضعیت فوق العاده ای که 
جاستین ترودو اعلام کرده است و وضعیت اضطراری 
که پدرش در اکتبر ۱۹۷۰ اعلام کرد، تفاوت های 
بزرگی وجود دارد. نخست وزیر لیبرال وقت کانادا پس 
از آنکه گروهی کوچک از نظامیان جدایی طلب در 
کبک یک دیپلمات و وزیر کابینه را گروگان گرفتند، 
ارتش را به خیابان ها فرستاد. جاستین ترودو در حال 
حاضر با بزرگ ترین بحران دوره نخست وزیری اش 
از سال ۲۰۱۵ مواجه شده است. اما کارشناسان 
می گویند، این یک وضعیت اضطراری عمومی نیست. 
در مقابل ترودو می گوید قانون مصوب ۱۹۸۸ را اجرا 
می کند چرا که برای اجرای قانون به کمک بیشتری 
نیاز دارد. او در عین حال می گوید که برای حل بحران 
ارتش را به خیابان ها اعزام نمی کند. پارلمان کانادا باید 
در مدت یک هفته اجرای این اقدامات را تصویب کند و 
اختیار مخالفت با آن را نیز دارد. اما انجمن آزادی های 
مدنی کانادا اعلام کرد که قانون شرایط اضطراری، 
زمانی قابل اجراست که حق حاکمیت، امنیت و 

تمامیت ارضی کانادا در خطر باشد. 

آغاز بازگشت برخی از نظامیان روسیه از مرز »اوکراین« 
جهــــان 

کوتــــاه

به دنبال دیدار روز دوشنبه وزرای خارجه 
و دفاع روسیه با ولادیمیر پوتین، خبرها از 
بازگشت تعدادی از نظامیان این کشور از 
مرز اوکراین حکایت دارد. به گزارش فارس، 
وزارت دفاع روسیه خبر داد که تعدادی از 
نظامیان این کشور مستقر در نزدیکی مرز 
اوکراین در حال بازگشــت به پادگان های 
دائمی خود در روسیه هستند. یک روز بعداز 
دیدار ویژه ولادیمیر پوتین رئیس جمهور 
روسیه با وزرای خارجه و دفاع این کشور با 
موضوع تنش های اخیر با کشورهای غربی 
و اوکراین، رسانه های روسی خبر دادند که 
بعداز پایان رزمایش های اخیر روسیه، آغاز 
بازگشت تعدادی از نظامیان این کشور 
از نزدیکی مناطق مرزی با اوکراین آغاز 
شده است. به گزارش خبرگزاری فرانسه، 
سخنگوی وزارت دفاع روسیـــه گفت: 
»یگان های بخش های نظامی جنوب و 
غرب پس از تکمیل وظایف خود، بارگیری 
در حمل ونقل ریلی و جاده ای را آغاز کرده اند 
و حرکت به سمت پادگان های نظامی خود 
را آغاز خواهند کرد.« اطلاع رسانی مسکو 

درباره آغاز بازگشت تعدادی از نظامیان 
این کشور از مناطق نزدیک با اوکراین 
بعداز جلسه دوشنبه رئیس جمهور این 
کشور با »سرگئی.شویگو« و »سرگئی.

لاوروف« وزرای خارجه و دفاع روسیه انجام 
شد. پوتین در این جلسه درباره تنش های 
اخیر با اوکراین و پیشنهادات روسیه به 
ناتو و آمریکا درباره نگرانی های امنیتی 
مسکو سوال کرد. لاوروف در پاسخ گفت: 

ایالات متحده پیشنهادات قاطعی برای 
کاهش تنش ارائه کرده اما پاسخ های 
اتحادیه اروپا و ناتو رضایت بخش نیستند. 
لاوروف در پاسخ به سوال پوتین درباره 
میزان احتمال موفقیت رسیدن به توافق 
با غربی ها افزود: »ما بارها هشدار داده ایم 
که اجازه نمی دهیم برای مسائلی که اکنون 
نیاز به راه حل دارند مذاکراتی بی انتها 
انجام شود. باید این را بگویم که همواره 

شانس موفقیت وجود دارد.« وزیرخارجه 
روسیه اظهارکرد: »به نظر می رسد در این 
مرحله، شانس موفقیت ما در این زمینه 
همچنان بالابوده و توصیه من این است که 
به ]تلاش دیپلماتیک[ و تقویت آنها ادامه 
دهیم«. پوتین پس از شنیدن پیشنهادات 
وزیر امورخارجه اش گفت: »بسیار خوب.« 
سرگئی.شویگو وزیردفاع روسیه هم در 
این جلسه به ولادیمیر پوتین گزارش 
داد که برخی رزمایش های نظامی این 
کشور خاتمه یافته و شماری دیگر نیز به 
پایان خود نزدیک شده اند. شویگو البته 
جزئیاتی درباره بازگشت نیروهای نظامی 
روسیه پس از اتمام رزمایش ها ارائه نکرد. 
مقام های ارشد آمریکایی و برخی متحدان 
واشنگتن طی روزهای اخیر به رغم انکار 
مکرر روسیه بارها مسکو را به تدارک برای 
حمله قریب الوقوع علیه اوکراین متهم 
کرده اند و حتی رسانه های آمریکایی به نقل 
از گزارش های اطلاعاتی مدعی شده بودند 
که روسیه روز سه شنبه یا چهارشنبه هفته 

جاری این حمله را انجام خواهد داد.

تصویربرداری سریال »خوشنام« به کارگردانی 
علیرضا نجف زاده در تهران ادامه دارد و صحنه های 
مربوط به برنده شدن جایزه ۳۰۰ میلیون تومانی 
توسط هومن حاجی عبداللهی  )ایفاگر شخصیت 
شهرام سیفی( در این سریال در حال تصویربرداری 
است. سریال »خوشنام« کاری از گروه فیلم و 
سریال شبکه یک است که در تهران تصویربرداری 
می شود و به تهیه کنندگی احمد زالی، توسط 
محسن کیایی طرح و فیلمنامه ابتدایی اش نوشته 
شده و توسط فهیمه سلیمانی بازنویسی شده 
است. علیرضا نجف زاده، کارگردان این سریال 
تلویزیونی گفت: در حال حاضر مشغول گرفتن 
سکانس فلاش بک داستان هستیم که عمدتا 
مربوط به اوایل دهه های ۷۰ است و با توجه به 
تغییر چهره شهر و انتخاب سخت لوکیشن در 
محله های قدیمی تر مشغول کار و تصویربرداری 
از دوران کودکی بازیگران اصلی سریال هستیم و 
متاسفانه به دلیل رشد سویه جدید کرونا کارکردن 

بسیار سخت شده است. نجف زاده همچنین درباره 
بازیگران سریال »خوشنام« اظهارکرد: مجموعه ای 
از بازیگران تئاتر و کودکان آموزش دیده در حرفه 
بازیگری مشغول ایفای نقش دوران کودکی 
و نوجوانی سحر ولدبیگی، نیلوفر رجایی فر، 
شهره لرستانی و فریده سپاه منصور هستند. 
او افزود: نصرت میرعظیمی نقش جوانی های 
حمید لولایی را ایفا می کند، رادمهر رزمجو نقش 
کودکی های کاراکتر »شهرام«، یاس هجرت 

ایفاگر کودکی نقش »پروانه«، گلوریا شایسته 
ایفاگر نقش کودکی کاراکتر »پونه«، نگین جم 
نقش جوانی های »پری« که همان شهره لرستانی 
است را بازی می کند، میچکا خدابنده لو ایفاگر 
جوانی نقش »مهربان« و ابوالفتح بابازاده نیز 
با همان کاراکتر قبلی خود که مش یعقوب نام 
دارد در صحنه فیلمبرداری حاضر است. بازیگران 
سریال تلویزیونی خوشنام: حمید لولایی، هومن 
حاجی عبداللهی، عباس جمشیدی فر، شهره 
لرستانی، فریده سپاه منصور، سحر ولدبیگی، امیر 
کربلایی زاده، امیر غفارمنش، نیلوفر رجایی فر و با 
حضور رابعه مدنی، خسرو احمدی، اکبر سنگی. 
دیگر بازیگران عبارتنداز: مهرداد ضیایی، ساناز 
سماواتی، محمدرضا داوودنژاد، کریم قربانی، رضا 
فیاضی، شیوا خنیاگر، الهه جعفری، سیامک ادیب، 
سلمان خطی، فرزاد حاتمیان، سیدرضا حسینی، 
پروین ملکی، مهری آل آقا، پروین ملکی، دلارام 

ترکی، محسن گودرزی، مجید اکبری. 

ساخت سریال کمدی »خوشنام« در فضای دشوار »امُیکرون«

»هومن حاجی عبداللهی« و جایزه ۳۰۰ میلیونی

بازیگر قدیمی سینما و تلویزیون 
ابراز امیدواری کرد که مسئــولان 
جدید صداوسیما بتوانند قدیمی هــا 
را دوباره به جام جم برگـــرداننــد 
و تله تئاتر هم رونق بگیرد. »رهایم 
نکن« و »نزدیکی های بهشــت« و 
چند کارِ دیگر جزو آخرین کارهای 
مهلب مختارنامه و هنرمند با دانش 
سریال های تاریخی و مذهبی تلویزیون 
و پای ثابت تله تئاترهای رسانه ملی، 
کاظم هژیرآزاد است که این روزها 
در دو سریال »بی نشان« راما قویدل 
و »بی همگان« بهرنگ توفیقی ایفای 
نقش می کند. او دربـــاره بازگشت 
چهره های محبوب و قدیمــی ها به 
رسانه ملی گفت: امیدوارم که این 
طور شود؛ من خودم یکی از همان 
قدیمی ها هستم. سال ها تئاتر، سینما 
و تلویزیون کار کردم و فقط این را 
می دانم که کارگردان ها، نویسندگان 
و بازیگران خوبی داریم که جایشان 
در جام جمِ صدا و سیما خالی است. 

هژیرآزاد افزود: باید این سرمایه ها 
که سال ها تلویزیون برای آنها و آنها 
تلویزیون زحمت کشیده اند  برای 
دوباره برگردند و به کار گرفته شوند. 
چرا باید ترکیه کارهایش را صادر کند؛ 
کارهایی می ساختیم  ما  زمانی که 
ترکیه کجا بود و حتی نمی توانستند 
دوربین دست بگیرند. بازیگر قدیمی 
سینما و تلویزیون خاطرنشان کرد: 

من اعتقاد دارم تلویزیون باید برای 
همه اقشار و ذائقه ها برنامه و سریال 
و کار نمایشی داشته باشد. شاید 
گروهی به دنبال تله تئاتر و گروهی 
هم مشتاقِ استندآپ کمدی اند. من 
فکر می کنم تلویزیون باید به همه 
ذائقه ها توجه کند؛ برخلاف اینکه 
برخی می گویند الان تله تئاتر نیست 
و استندآپ کمدی هست! هم تله تئاتر 

نیاز است و هم استندآپ کمدی و نباید 
به سمتی برویم که سریال هایمان و 
برنامه هایمان از آن حالتِ خلاقانه 
خارج شود و به هم شباهت داشته 
باشند. این تفاوت و تنوع را مخاطب 
باید به چشمِ خودش ببینــد. وی 
تاکیدکرد: من از مدیران جدید در 
صداوسیما این درخواست را دارم که 
دوباره به تله تئاتر جان بدهند و رونق 
بگیرد؛ توجه بیشتری به نویسنده ها 
شود و همان طور که درباره بازگشت 
هنرمندان و محبوب صحبت کرده اند 
این قدیمی ها و کاربلدها را برگردانند تا 
دوباره شاهدِ  دوران طلایی برنامه سازی 
و سریال سازی در تلویزیون باشیم. 
هژیرآزاد همچنین افزود: باید نسبت 
به شبکه ها و نوع ماموریت هایشان یک 
تفکیکی قائل شوند اما این تفکیک 
ماموریتی پیش از این محسوس بود 
اما الان انگار فقط رسیدن به آنتن و 
پرشدن آنتن رسالت اصلی تلویزیون 

شده است. 

کاظم هژیرآزاد: 

هم به تله تئاتر نیاز داریم و هم استندآپ کمدی

محمد کاســبی با بهبود نسبی شرایط 
جســمی اش به بخش بیمارستان منتقل 
شد. این فیلمنامه نویس، نمایشنامه نویس، 
کارگردان و بازیگر باسابقه تئاتر، سینما و 
تلویزیون  بعداز سپری کردن ۲۵ روز سخت 
در CCU بیمارســتان عرفان، سرانجام به 
بخش انتقال یافت. دختر محمد کاسبی، 
گفت: طبق گفته های پزشک معالج ایشان، 
دکتر بابک شریف کاشانی، چنانچه وضعیت 
پایداری قلب پدر ادامه پیدا کند، ان شاءا... 
پزشکان می توانند برای درمان و جراحی 
قلب، تصمیم نهایی خود را اتخاذ و عملی 
کنند. یلدا کاسبی افزود: ما با اتکا به خدا و 
دعای مردم عزیز، همچنان به ادامه درمان 

امیدواریم. 

 »کاسبی« 
به بخش منتقل شد

سرپرست شبکه »نسیم« درباره افول 
تولیدات تلویزیون اظهارکرد که آمارها این 
افول را نشان نمی دهد اما سیاست تلویزیون 
کاهش تولیدات و افزایش کیفیت اســت. 
محمدرضا خوشــرو بیان کرد: از مدت ها 
قبل تیم مدیریتی شــبکه برای ایام نوروز 
برنامه ریزی گسترده ای داشته و براساس 
رویکرد جدید که از اواسط سال در سازمان 
صداوسیما شاهد بودیم تیم مدیریتی هم 
برنامه سازی اش را شــروع کرده است. وی 
درباره »خندوانه« و »دورهمی« نیز گفت: 
همه در حال برنامه ریزی هستند که بتوانند 
رویکرد مناسبی داشته باشند. تیم اتاق فکر 
خندوانه در حال حاضر برای برنامه نوروزی 

در حال برنامه ریزی است. 

 اتاق فکر »خندوانه« 
در تدارک نوروز


